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Адрес Glasskote International P/L 
1076 Centre Road 
3167 Oakleigh South

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Coating for glass, limitless colour´s including metallics. Glasskote offers an almost limitless scope of effects and finishes to an array of glass types
creating a world of new and exciting applications. Paint for glass coating to any one of 4000 colour´s including metallics.

Already GlassKote has been applied to architectural elements such as external cladding (Spandrel Glass), internal feature walls, bathrooms, kitchen
and laundry splashbacks, furniture and signage to mention only a few. 

No longer is your design colour or material selection limited. With Glasskote, you can choose the exact colours and textures you desire while taking
advantage of the inherent beauty, functionality and durability of glass. 

We can develop individual colours and styles and will work with you to your architect, designer or kitchen company to achieve exactly the look your
after.

Company Profile of Glasskote International P/L

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


